
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 1. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 162
Er det korrekt, at der ifølge gældende lovgivning skal foretages en årlig ”studiekontrol” af 
alle beboere i almene ungdomsboliger, herunder også af unge der ikke har fået boligen 
som studiebolig, men er blevet anvist af kommunen som følge af diverse udfordringer? Er 
ministeren enig i, at det kan virke stærkt stressende på sådanne unge fx med psykiske 
vanskeligheder at få at vide, at de skal fraflytte deres lejlighed, hvis de ikke er studieak-
tive? Er ministeren enig i, at det er helt urimeligt, at lovgivningen pålægger de almene 
boligselskaber at udsende breve til lejere, der er uden for målgruppen, og vil ministeren 
tage initiativ til en revision af reglerne på dette punkt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Halime Oguz (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Halime.Oguz@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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